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Referat af bestyrelsesmøde den 18. maj 2021 kl. 16-18.  
  
Mødet blev afholdt virtuelt.  
  
Tilstede:  Hele bestyrelsen var til stede  
  
Referat  
  

1. Referatet fra sidst  
Referatet fra sidste møde er godkendt elektronisk. En enkelt formulering blev efter første 
udsendelse til elektronisk underskrift ændret. Derfor blev referatet udsendt til underskrift 
endnu en gang.  
  

2. Corona status og øvrige meddelelser fra skolen  
Rektor Camilla Rye orienterede om Corona situationen, skolens kommende optag og 
elevfastholdelse, ledelsens udspil til indsatsområder, personalesituationen samt om de 
kommende istandsættelsesprojekter. Se venligst PowerPoint præsentation.   

 
3. Datadrevet skoleudvikling - hvad ved vi om elevernes trivsel? v/Esben Juste  

Uddannelsesleder Esben Juste holdt et oplæg om ledelsens brug af data for at sikre høj      
elevtilfredshed og elevfastholdelse. 

  
4. Budgetopfølgning  

Økonomiansvarlig Vibeke Tellefsen orienterede med udgangspunkt i de allerede udsendte 
bilag om skolens økonomiske situation. Vi har flere elever indskrevet end budgetteret. Det 
er vanskeligt at spå om et evt. kommende corona relateret elevfald samt vide hvor store 
dele af de ekstraordinære Corona tilskud som vil blive sendt tilbage eller fortsætte året 
ud.   
Økonomien er generelt sund. Det blev aftalt at evt. overskud ud over det budgetterede 
skal bruges på langsigtet vedligeholdelse og istandsættelse af bygningen.       

  
5. Planlægning af næste skoleårs bestyrelsesmøder  

Vi aftalte følgende datoer og temaer for kommende bestyrelsesmøder  
  

• Mandag d. 13/9 2021 Tema: Processen for den nye strategi  
• Torsdag d. 11/11 - 2021 (Seminar) Tema: Skoleårets indsatsområder  
• Torsdag d. 10/3 - 2022 Tema: Årsregnskabet  
• Torsdag d. 19/5 - 2022 Tema: Ny strategi  

 
  
6. Evt.  

Vi har vores bestyrelsesforsikring hos Topdanmark. De har kontaktet os og tilbyder 10-
15% ved at ændre forsikringen til en 3-5 årig aftale. Bestyrelsen besluttede at ændre den 
til en 5 årig aftale, idet det var det billigste. 
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